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O potrzebie debaty nad transportem zbiorowym

W Urzędzie Marszałkowskim Województwa Świętokrzyskiego wicemarszałek województwa
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Jan Maćkowiak spotkał się z przedstawicielami Stowarzyszenia Seniorów Kadry
Kierowniczej PKS, którzy wystąpili z inicjatywą zorganizowania sympozjum dotyczącego
zbliżających się zmian w transporcie zbiorowym.

W spotkaniu uczestniczyli również: Arkadiusz Kubiec, dyrektor Wojewódzkiego Zarządu
Transportu, starosta kielecki Michał Godowski i Jacek Sułek – dyrektor Wydziału
Infrastruktury i Rozwoju Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego.

– Konferencja miałaby mieć charakter informacyjny i szkoleniowy. Chcielibyśmy przedstawić
na niej propozycje, jakie się pojawiły, tak aby samorządy były na bieżąco z toczonymi
pracami – mówił Marian Osuch, członek zarządu Stowarzyszenia Seniorów Kadry
Kierowniczej PKS.

Uczestnicy spotkania zadeklarowali pełną współpracę przy organizacji konferencji, której
termin będzie uzależniony od prac nad wprowadzeniem nowych przepisów.

– Samorząd będzie największym organizatorem transportu publicznego w regionie i widząc
inicjatywę Stowarzyszenia Seniorów Kadry Kierowniczej PKS uznaliśmy, że powinniśmy się
spotkać i porozmawiać o zmianach, jakie mogą wprowadzić nowe przepisy. Chcemy, by
adresatami naszych rozmów były przede wszystkim samorządy, które pod rządami nowej
ustawy będą miały nowe obowiązki i uprawnienia – mówił wicemarszałek Jan Maćkowiak.
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